

Painting & Coloring Workshop

This workshop offers participants an enjoyable artistic experience focused on learning the basics of drawing and coloring while creating a personal art piece. Visitors will explore how to choose and blend colors, along with simple drawing techniques that support their artistic development step by step ,Through hands-on practice participants will apply what they learn to create a complete artwork that showcases their personal style .and creativity

Date : 2 & 3 January.

Time : 4 to 5PM.

Location : The Grove Workshop.

Age : 10+.

Capacity : 12.



ورشة التلوين والرسم



تمنح هذه الورشة المشاركين تجربة فنية ممتعة تهدف إلى تعلم أساسيات الرسم والتلوين وصنع لوحة فنية تعبر عن إبداعهم. يتعرّف الزوار على طرق اختيار الألوان ودمجها، إضافة إلى أساليب الرسم البسيطة التي تساعدهم على تطوير مهاراتهم الفنية خطوة بخطوة. وبعد الشرح والتجربة العملية، يطبق المشاركون ما تعلّموه لإنتاج لوحة متكاملة تعكس ذوقهم ولمستهم الشخصية.

التاريخ : 3 & 2 جانويري.

الساعة : 4 إلى 5 مساء.

الموقع : ورشة الواحة.

العمر : +10.

المقاعد : 12.

Brush Decoration Workshop



ورشة تزيين الفرش

This workshop offers a fun and creative experience where participants decorate brushes using simple and innovative techniques. Visitors will explore different materials and learn easy methods for adding colors and decorative touches to create personalized artistic designs. Through hands-on practice, participants will craft a unique piece that reflects their own style and creativity. The workshop aims to enhance artistic expression and provide an enjoyable, beginner-friendly creative activity.



تقدّم هذه الورشة تجربة فنية لطيفة وممتعة لتزيين الفرش بطرق مبتكرة تمنح المشاركين فرصة لإضافة لمساتهم الخاصة. يتعرّف الزوار على خامات متنوعة وأساليب بسيطة لتزيين الفرش بالألوان والزخارف، ثم يطبّقون مهاراتهم عملياً لصنع قطعة فنية تعبر عن ذوقهم وإبداعهم. تهدف الورشة إلى تعزيز الحس الجمالي وتشجيع المشاركين على الاستمتاع بالتجربة الإبداعية عبر خطوات سهلة وممتعة.

Date : 9 & 10 January.

Time : 4 to 5PM.

Location : The Grove Workshop.

Age : 10+.

Capacity : 12.

التاريخ : 9 & 10 جانويري.

الساعة : 4 إلى 5 مساء.

الموقع : ورشة الواحة.

العمر : +10.

المقاعد : 12.

Soap-Making Workshop

This workshop offers a fun and creative experience where visitors can design their own soap in the shape, color, and scent they prefer. Participants will learn the steps of soap-making using safe materials and a variety of molds, then personalize their creations with chosen colors and fragrances. The workshop aims to provide a relaxing, hands-on activity that allows each participant to craft a unique soap piece they can keep or gift.

Date : 11 & 12 January.

Time : 4 to 5PM.

Location : The Nest Workshop.

Age : 10+.

Capacity : 12.



ورشة صناعة الصابون



تقديم هذه الورشة تجربة إبداعية ممتعة تتيح للزوار تصميم قطع صابون خاصة بهم بالشكل واللون والرائحة التي يفضلونها. يتعرّف المشاركون على خطوات صناعة الصابون باستخدام قوالب متنوعة ومواد آمنة، ثم يختارون الألوان والزيوت العطرية لصنع قطعة مميزة تعكس ذوقهم الخاص. تهدف الورشة إلى منح تجربة عملية تجمع بين الفن والاسترخاء، وتساعد المشاركين على ابتكار منتج لطيف يمكن الاحتفاظ به أو إهداؤه.

التاريخ : 11 & 12 جانويري.

الساعة : 4 إلى 5 مساء.

الموقع : ورشة العش.

العمر : +10.

المقاعد : 12.

Clay Art Pottery Engraving Workshop

This workshop offers a creative experience inspired by the beauty of pottery and traditional engraving techniques. Participants will learn how to prepare and shape clay, as well as carve designs and patterns using simple tools suitable for all levels. The workshop aims to spark creativity and allow visitors to craft a personalized clay piece inspired by heritage and nature.



Date : 14 & 15 January.

Time : 4 to 5PM.

Location : The Nest Workshop.

Age : 10+.

Capacity : 12.



ورشة النَّقْشُ عَلَى الْفَخَارِ

تقديم هذه الورشة تجربة فنية مستوحاة من جمال الفخار وتقنيات النقش التقليدية. يتعرّف المشاركون على طرق تشكيل الطين وتجهيز السطح للنقش، ثم يتعلّمون خطوات نحت التصاميم والزخارف باستخدام أدوات بسيطة تناسب الجميع. تهدف الورشة إلى تعزيز الحس الإبداعي وتمكين الزوار من ابتكار قطعة فخارية تحمل طابعهم الخاص، مستوحاة من التراث والطبيعة.

التاريخ : 14 & 15 جانويري.

الساعة : 4 إلى 5 مساء.

الموقع : ورشة العش.

العمر : +10.

المقاعد : 12.

Frame Coloring & Photo Printing Workshop

preparing a personalized photo for printing. Visitors will learn how to prepare and paint the frame using suitable materials, as well as how to select and professionally process their chosen image for printing. Participants will then apply their skills hands-on to create a unique art piece that blends printing and coloring, adding a creative touch inspired by each individual's personal style.



ورشة تلوين الإطار وطباعة الصورة

تمح هذه الورشة المشاركين تجربة فنية ممتعة تجمع بين تلوين الإطار وإعداد صورة خاصة للطباعة. يتعرّف الزوار على خطوات تجهيز الإطار بالألوان المناسبة وطريقة اختيار الصورة وتحضيرها للطباعة بشكل احترافي. كما يطبق المشاركون مهاراتهم عملياً لإنشاء قطعة فنية شخصية تجمع بين الطباعة والتلوين، مما يضيف لمسة إبداعية مستوحاة من الذوق الخاص لكل مشارك.

التاريخ : 28 & 29 جانويري.
الساعة : 4 إلى 5 مساء.
الموقع : ورشة الواحة.
العمر : +10.
المقاعد : 12.